

No. 23345. PROTOCOL ON ROAD MARKINGS, ADDITIONAL TO THE EUROPEAN AGREEMENT SUPPLEMENTING THE CONVENTION ON ROAD SIGNS AND SIGNALS OPENED FOR SIGNATURE AT VIENNA ON 8 NOVEMBER 1968. CONCLUDED AT GENEVA ON 1 MARCH 1973<sup>1</sup>

N° 23345. PROTOCOLE SUR LES MARQUES ROUTIÈRES, ADDITIONNEL À L'ACCORD EUROPÉEN COMPLÉTANT LA CONVENTION SUR LA SIGNALISATION ROUTIÈRE OUVERTE À LA SIGNATURE À VIENNE LE 8 NOVEMBRE 1968. CONCLU À GENÈVE LE 1<sup>er</sup> MARS 1973<sup>1</sup>

No. 23431. CONVENTION ON SPECIAL MISSIONS. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 8 DECEMBER 1969<sup>2</sup>

N° 23431. CONVENTION SUR LES MISSIONS SPÉCIALES. ADOPTÉE PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 8 DÉCEMBRE 1969<sup>2</sup>

#### SUCCESSIONS

*Notifications received on:*

28 May 1993

SLOVAKIA

(With effect from 1 January 1993, the date of the succession of State.)

*Registered ex officio on 28 May 1993.*

#### SUCCESSIONS

*Notifications reçues le :*

28 mai 1993

SLOVAQUIE

(Avec effet au 1<sup>er</sup> janvier 1993, date de la succession d'Etat.)

*Enregistré d'office le 28 mai 1993.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1394, No. I-23345, and annex A in volumes 1403, 1439, 1444, 1518 and 1656.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 1400, p. 231, and annex A in volumes 1463, 1492, 1653, 1679, 1691 and 1712.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1394, n° I-23345, et annexe A des volumes 1403, 1439, 1444, 1518 et 1656.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1400, p. 231, et annexe A des volumes 1463, 1492, 1653, 1679, 1691 et 1712.